

THE FLYING MYSTIC

SECRET CASTLE

MESOCCO 2026

GENERAL TERMS AND CONDITIONS (GTC)
for ticket purchase, admission, camping and event attendance

Event	SECRET CASTLE
Date	29.-30.08.2026
Location	Castello di Mesocco, Graubünden, Switzerland
Version	August 2026

1. Organizer and scope

These General Terms and Conditions apply to the purchase and use of admission, camping and additional tickets for:

SECRET CASTLE

29.-30. August 2026

Castello di Mesocco, Graubünden, Switzerland

Organizer:

wevent.gmbh

Falkenplatz 1

3012 Bern

Switzerland

E-mail: team@wevent.gmbh

Tickets are sold via the Eventfrog ticketing platform. The contract for attendance at the event is concluded between the ticket purchaser and wevent.gmbh. Eventfrog conditions may additionally apply to the technical payment and ticket processing. Eventfrog also confirms that the actual purchase contract is concluded between the organizer and the ticket purchaser.

Source: Eventfrog - <https://eventfrog.ch/en/help/buyer/cancellation/refund/cancel-ticket.html>

The company address and e-mail address stated above correspond to the information of wevent.gmbh. These details should be checked against the current commercial register entry before publication.

2. Event schedule

The planned event schedule is:

Saturday, 29.08.2026

14:00-02:00 - Psytrance

02:00-10:00

Dancefloor break with ambient music in the background.

Sunday, 30.08.2026

10:00-18:00 - Progressive Psytrance

Changes to the schedule or musical program may be made for organizational, technical, safety-related, weather-related or official reasons.

3. Minimum age

Admission to SECRET CASTLE is permitted exclusively to persons aged 18 or over.

The organizer and security staff are entitled to request an official ID for age verification.

If the required age cannot be proven, admission may be refused. This does not give rise to any right to a refund.

4. Tickets and prices

- Weekend Pass: CHF 120.-
- Saturday Ticket: CHF 60.-
- Sunday Ticket: CHF 60.-
- Camper Ticket: CHF 25.-
- Tent Ticket: CHF 12.-

The number of admission tickets is intentionally limited.

A maximum of two admission tickets may be purchased per purchaser per transaction.

Festival passes are given priority over day tickets.

Saturday and Sunday tickets will only be released at a later date. The timing and available quantity are determined and communicated exclusively by the organizer.

The announcement of day tickets does not create any entitlement to their actual availability.

5. No box office

There is no box office at the venue.

Admission is only possible with a valid ticket purchased in advance.

The festival is generally operated cashless.

Cash is not accepted as a means of payment on the event site.

The organizer will communicate which electronic payment methods are accepted.

6. Non-personalized tickets

Admission tickets are generally not personalized.

The holder of a valid ticket is responsible for keeping it secure.

A ticket that has already been used for admission, copied, duplicated or otherwise misused does not entitle the holder to re-entry.

7. Secret line-up

The musical line-up of SECRET CASTLE is intentionally not fully published before the event.

The ticket is expressly purchased for the overall SECRET CASTLE experience and not for the appearance of a particular artist.

Changes to artists, performance times, timetable, musical direction within the announced event concept, performances, decoration or other program elements do not give rise to a right to a refund or price reduction.

8. Cancellation before the start of the event

If SECRET CASTLE cannot take place in full and the event is cancelled by wevent.gmbh before the official start of the event on 29.08.2026 at 14:00, the ticket price paid will be refunded.

An administration fee of 8% of the respective ticket price will be deducted from the refund.

Accordingly, 92% of the ticket price will be refunded.

The refund will be made within a maximum of 60 days after the official announcement of the cancellation.

This applies in particular to a complete cancellation due to weather conditions, official requirements or prohibitions, safety risks, force majeure or other circumstances under which the organizer cannot ensure safe implementation of the event.

Eventfrog generally allows organizers to determine the amount of a refund or to provide for a deduction in the event of cancellation.

Source: Eventfrog - <https://eventfrog.ch/en/help/organizer/cancellation/refund/cancel-order.html>

9. No postponement

No replacement or postponement date is planned for SECRET CASTLE.

If the event is completely cancelled before it starts, the ticket will therefore not automatically be transferred to another event.

The refund rule set out in Section 8 applies.

10. Interruption or termination after the event has started

The event is deemed to have started at the official start time of 29.08.2026 at 14:00.

If the event must subsequently be interrupted, partially changed or ended early due to weather, storm, thunderstorms, safety risks, official decisions, force majeure or other unforeseeable circumstances, there is generally no entitlement to a refund of the ticket price.

Mandatory statutory rights remain reserved.

This clause should be legally reviewed before publication because Swiss consumer law prohibits general terms and conditions that, contrary to good faith, create a significant and unjustified imbalance to the detriment of consumers.

Legal reference: Art. 8 UCA - <https://www.fedlex.admin.ch/>

11. Storms, thunderstorms and evacuation

The safety of visitors has the highest priority.

In the event of a storm, thunderstorm or other acute danger, the organization, security staff or a competent authority may order the immediate evacuation of the castle.

As soon as a corresponding alarm or announcement is made, all visitors must immediately follow the instructions of the organization and security staff.

During an evacuation, staying within the castle grounds is not permitted.

Re-entry is only permitted once the organization or competent authority has expressly released the area.

12. House rules - Castello di Mesocco

Castello di Mesocco is a historic site and must be treated with appropriate respect.

There are restricted areas and no-entry zones within the castle.

Climbing on, scaling or crossing walls, ruins, barriers and other historic structures is strictly prohibited.

Safety barriers and access restrictions are binding.

Visitors who disregard these rules or endanger themselves or others may be removed from the event site immediately.

Anyone who, contrary to explicit safety instructions, climbs walls, ruins or other restricted areas acts at their own risk. The organizer's liability for its own intentional or grossly negligent conduct remains subject to mandatory law. Under Swiss law, liability for intent or gross negligence cannot be excluded in advance.

Legal reference: Art. 100 CO - <https://www.fedlex.admin.ch/>

13. Damage to property

Any intentional or negligent damage to the castle grounds, historic walls, sanitary facilities, event technology, safety installations, decoration, camping infrastructure or other facilities is prohibited.

Persons responsible may be held liable for all resulting damage.

Damage to property may also result in immediate exclusion from the event and a report or complaint to the competent authorities or the police.

This applies in particular to the sanitary facilities provided or rented by wevent.gmbh.

14. No overnight stays in the castle

Castello di Mesocco is not a sleeping or camping area.

Setting up tents, sleeping mats, camping equipment or similar facilities inside the castle is not permitted.

During the nighttime dancefloor break, visitors may remain in the designated open areas of the castle.

This expressly does not mean that overnight sleeping within the castle is permitted.

Sleeping guests may be instructed by security staff to leave the castle area and go to their organized accommodation or the designated camping/tent zone.

15. Camping and tent zone - Soazza

Camping and overnight stays take place outside the castle in the designated zone in Soazza.

Camping is not automatically included in the admission ticket.

A separate Camper Ticket for CHF 25.- is required for one camper.

A separate Tent Ticket for CHF 12.- is required for one tent pitch.

Camper and Tent Tickets may only be used in combination with a valid Weekend Pass.

A Saturday Ticket or Sunday Ticket does not entitle the holder to purchase or use a Camper or Tent Ticket.

A Tent Ticket entitles the holder to use one tent area for a tent with a maximum footprint of 4 x 4 meters.

The number of persons inside the tent depends on the responsibly usable tent size. Irrespective of this, every festival visitor must hold the required valid admission ticket.

16. Parking

Vehicles may only be parked in the officially designated and signposted parking areas.

wevent.gmbh provides appropriately marked parking spaces for festival guests while capacity is available.

If these parking spaces are full, the vehicle owner is responsible for finding a legal public parking space.

Unregulated or unauthorized parking outside permitted or marked areas is prohibited.

Illegally parked vehicles may be fined by the competent authorities and/or towed at the vehicle owner's expense.

17. Shuttle service

A shuttle service is offered in particular at times when public transport no longer provides a suitable connection.

The specific operating times are communicated by the organizer.

The price is CHF 5.- per person and ride.

Payment for the shuttle service is possible exclusively via TWINT.

There is no entitlement to transportation at any time or to a permanent shuttle service.

18. Alcohol and illegal substances

The possession, sale and consumption of illegal substances are subject to applicable Swiss law.

wevent.gmbh does not tolerate illegal activities on the event site.

Visitors are responsible for their own behavior and consumption.

Being under the influence of alcohol or other substances does not release a person from personal responsibility or applicable legal requirements.

Persons who are heavily intoxicated or otherwise conspicuous may be refused further service of alcoholic beverages.

Bar staff are expressly entitled to refuse the sale or serving of alcoholic beverages.

Drinking water will continue to be offered.

In the event of serious risk to the person concerned or to others, security staff may take further measures and, where necessary, call medical assistance or the competent authorities.

19. Violence, racism, sexism and harassment

SECRET CASTLE stands for respectful interaction with one another.

Violence, threats, sexual harassment, racist, sexist, discriminatory or otherwise degrading behavior will not be tolerated.

Security staff may immediately remove persons involved in such incidents from the festival without refunding the ticket price.

In the case of conduct relevant under criminal law, the police may be called and/or a complaint may be filed.

20. Exclusion from the festival

Visitors may be excluded from the festival in particular for the following violations:

Violations of safety instructions, entry into restricted areas, climbing castle walls, violence or threats, harassment of other persons, severe intoxication involving danger to oneself or others, illegal activities, damage to property, racist or sexist behavior, or repeated failure to follow instructions from the organization and security staff.

A justified exclusion does not give rise to any entitlement to a refund of the ticket price.

21. Prohibited items

Carrying dangerous or legally prohibited items is prohibited.

This includes in particular weapons, dangerous objects, fireworks and other pyrotechnic articles.

Open fires and unauthorized fire pits are also prohibited.

Drones may not be operated without the express prior approval of the organizer and, where required, the competent authorities.

Personal high-powered sound systems may not be brought onto or operated on the event or camping grounds.

22. Personal responsibility and liability

Every visitor attends the event at their own responsibility and must adapt their behavior to the local conditions, weather conditions, safety rules and their own abilities.

The organizer is in particular not liable for damage caused exclusively by the visitor's own risk-taking behavior, disregard of safety instructions, unlawful conduct, illegal drug use, excessive alcohol consumption or intentional or negligent conduct of the affected visitor, insofar as such an exclusion of liability is legally permissible.

For loss, theft or damage to personal belongings, wevent.gmbh accepts responsibility only within the scope of mandatory statutory liability provisions.

Liability for damage caused intentionally or through gross negligence by wevent.gmbh is not excluded. Art. 100 CO does not permit the advance exclusion of liability for intent or gross negligence.

Legal reference: Art. 100 CO - <https://www.fedlex.admin.ch/>

23. Photo and video recordings

Photo and video recordings will be made during SECRET CASTLE for documentation and communication purposes.

These may in particular be used on the websites and social media channels of The Flying Mystic and/or wevent.gmbh and for communication relating to future events.

Visitors who do not wish to be recognizably published are asked to inform the organization or the photo/video team.

If a clearly recognizable image of a person has been published and that person wishes it to be removed, they may contact the organizer. wevent.gmbh will, where possible, remove the relevant image from channels under its control.

For targeted individual portraits or comparable recordings, separate consent is recommended. The Swiss Federal Data Protection and Information Commissioner points out that every person generally has a right to their own image and that data protection requirements must be observed for identifiable persons.

Source: FDPIC - <https://www.edoeb.admin.ch/en/photos-and-privacy>

24. Changes due to safety and official requirements

Due to the special location and historic nature of Castello di Mesocco, the organizer may also adjust organizational rules at short notice if this is required by official requirements, weather developments, safety assessments or for the protection of visitors, staff or the historic site.

This may include changes to access routes, restricted areas, operating times of individual areas, traffic management, shuttle operations and safety measures.

25. Severability

If any individual provision of these GTC is invalid or unenforceable, the remaining provisions generally remain unaffected.

Mandatory statutory provisions take precedence over these GTC in all cases.

26. Applicable law

The contractual relationship is governed by Swiss law.

Mandatory statutory places of jurisdiction, in particular those protecting consumers, remain reserved.

Organizer:

wevent.gmbh

SECRET CASTLE - The Flying Mystic

Switzerland

THE FLYING MYSTIC

SECRET CASTLE

MESOCCO 2026

ALLGEMEINE GESCHÄFTSBEDINGUNGEN (AGB) für Ticketkauf, Zutritt, Camping und Veranstaltungsbesuch

Event	SECRET CASTLE
Datum	29.-30.08.2026
Ort	Castello di Mesocco, Graubünden, Schweiz
Stand	August 2026

1. Veranstalter und Geltungsbereich

Diese Allgemeinen Geschäftsbedingungen gelten für den Erwerb und die Nutzung von Eintritts-, Camping- und Zusatztickets für:

SECRET CASTLE
29.-30. August 2026
Castello di Mesocco, Graubünden, Schweiz

Veranstalter ist:

wevent.gmbh
Falkenplatz 1
3012 Bern
Schweiz
E-Mail: team@wevent.gmbh

Die Tickets werden über die Ticketplattform Eventfrog verkauft. Der Vertrag über den Veranstaltungsbesuch kommt zwischen dem Ticketkäufer und der wevent.gmbh zustande. Ergänzend können die Bedingungen von Eventfrog für die technische Zahlungs- und Ticketabwicklung gelten. Eventfrog bestätigt ebenfalls, dass der eigentliche Kaufvertrag zwischen Veranstalter und Ticketkäufer besteht.

Quelle: Eventfrog - <https://eventfrog.ch/en/help/buyer/cancellation/refund/cancel-ticket.html>

Die oben verwendete Firmenadresse und E-Mail entsprechen den Angaben der wevent.gmbh. Diese Angaben sollten vor Veröffentlichung mit dem aktuellen Handelsregistereintrag abgeglichen werden.

2. Veranstaltungszeiten

Der geplante Veranstaltungsablauf ist:

Samstag, 29.08.2026
14:00-02:00 Uhr - Psytrance

02:00-10:00 Uhr
Dancefloor-Pause mit Ambient-Musik im Hintergrund.

Sonntag, 30.08.2026
10:00-18:00 Uhr - Progressive Psytrance

Änderungen des zeitlichen oder musikalischen Ablaufs bleiben aus organisatorischen, technischen, sicherheitsrelevanten, wetterbedingten oder behördlichen Gründen vorbehalten.

3. Mindestalter

Der Zutritt zu SECRET CASTLE ist ausschliesslich Personen ab 18 Jahren gestattet.

Der Veranstalter und das Sicherheitspersonal sind berechtigt, einen amtlichen Ausweis zur Alterskontrolle zu verlangen.

Kann das erforderliche Alter nicht nachgewiesen werden, kann der Zutritt verweigert werden. Ein Anspruch auf Rückerstattung entsteht dadurch nicht.

4. Tickets und Preise

- Weekend Pass: CHF 120.-
- Saturday Ticket: CHF 60.-
- Sunday Ticket: CHF 60.-
- Camper Ticket: CHF 25.-
- Tent Ticket: CHF 12.-

Die Anzahl der Eintrittstickets ist bewusst limitiert.

Pro Käufer können maximal zwei Eintrittstickets pro Kaufvorgang erworben werden.

Die Festivalpässe werden gegenüber Tagestickets bevorzugt verkauft.

Saturday- und Sunday-Tickets werden erst zu einem späteren Zeitpunkt freigeschaltet. Zeitpunkt und verfügbare Anzahl werden ausschliesslich durch den Veranstalter festgelegt und kommuniziert.

Aus der Ankündigung von Tagestickets entsteht kein Anspruch darauf, dass tatsächlich Tagestickets verfügbar sein werden.

5. Keine Abendkasse

Es besteht keine Abendkasse.

Der Zutritt ist nur mit einem gültigen, im Voraus erworbenen Ticket möglich.

Das Festival wird grundsätzlich cashless durchgeführt.

Bargeld wird auf dem Veranstaltungsgelände nicht als Zahlungsmittel akzeptiert.

Welche elektronischen Zahlungsmittel akzeptiert werden, wird vom Veranstalter kommuniziert.

6. Nicht personalisierte Tickets

Die Eintrittstickets sind grundsätzlich nicht personalisiert.

Der Inhaber eines gültigen Tickets ist für dessen sichere Aufbewahrung verantwortlich.

Ein bereits beim Einlass verwendetes, kopiertes, vervielfältigtes oder anderweitig missbräuchlich verwendetes Ticket berechtigt nicht zu einem erneuten Zutritt.

7. Secret Line-up

Das musikalische Line-up von SECRET CASTLE wird bewusst nicht vollständig vor dem Event veröffentlicht.

Der Ticketkauf erfolgt ausdrücklich für das Gesamterlebnis SECRET CASTLE und nicht für das Auftreten eines bestimmten Artists.

Änderungen bei Artists, Auftrittzeiten, Timetable, Musikrichtung innerhalb des angekündigten Veranstaltungskonzeptes, Performances, Dekoration oder weiteren Programmpunkten begründen keinen Anspruch auf Rückerstattung oder Preisreduktion.

8. Absage vor Veranstaltungsbeginn

Kann SECRET CASTLE vollständig nicht durchgeführt werden und wird die Veranstaltung durch die wevent.gmbh vor dem offiziellen Veranstaltungsbeginn am 29.08.2026 um 14:00 Uhr abgesagt, wird der bezahlte Ticketpreis zurückerstattet.

Von der Rückerstattung wird eine Administrationsgebühr von 8 % des jeweiligen Ticketpreises abgezogen.

Somit werden 92 % des Ticketpreises zurückerstattet.

Die Rückerstattung erfolgt innerhalb von maximal 60 Tagen nach offizieller Bekanntgabe der Absage.

Dies gilt insbesondere bei einer vollständigen Absage aufgrund von Wetterbedingungen, behördlichen Auflagen oder Verboten, Sicherheitsrisiken, höherer Gewalt oder anderen Umständen, aufgrund deren der Veranstalter eine sichere Durchführung nicht gewährleisten kann.

Eventfrog ermöglicht Veranstaltern bei Stornierungen grundsätzlich, den Umfang der Rückerstattung festzulegen bzw. einen Abzug vorzusehen.

Quelle: Eventfrog - <https://eventfrog.ch/en/help/organizer/cancellation/refund/cancel-order.html>

9. Keine Verschiebung

Für SECRET CASTLE ist kein Ersatz- oder Verschiebedatum vorgesehen.

Wird die Veranstaltung vor Veranstaltungsbeginn vollständig abgesagt, erfolgt deshalb keine automatische Übertragung des Tickets auf einen anderen Event.

Es gilt die Rückerstattungsregel gemäss Ziffer 8.

10. Abbruch nach Veranstaltungsbeginn

Mit dem offiziellen Veranstaltungsbeginn am 29.08.2026 um 14:00 Uhr gilt die Veranstaltung als begonnen.

Muss die Veranstaltung danach aufgrund von Wetter, Sturm, Gewitter, Sicherheitsrisiken, behördlichen Entscheidungen, höherer Gewalt oder anderen nicht vorhersehbaren Umständen unterbrochen, teilweise verändert oder vorzeitig beendet werden, besteht grundsätzlich kein Anspruch auf Rückerstattung des Ticketpreises.

Zwingende gesetzliche Ansprüche bleiben vorbehalten.

Gerade diese Klausel sollte vor Veröffentlichung juristisch geprüft werden, weil Schweizer Konsumentenrecht AGB verbietet, die entgegen Treu und Glauben ein erhebliches und ungerechtfertigtes Missverhältnis zulasten von Konsumenten schaffen.

Rechtlicher Hinweis: Art. 8 UWG - <https://www.fedlex.admin.ch/>

11. Sturm, Gewitter und Evakuation

Die Sicherheit der Besucher hat oberste Priorität.

Bei Sturm, Gewitter oder einer anderen akuten Gefährdung kann die Organisation, das Sicherheitspersonal oder eine zuständige Behörde die sofortige Evakuation der Burg anordnen.

Sobald ein entsprechender Alarm oder eine Durchsage erfolgt, müssen alle Besucher den Anweisungen der Organisation und des Sicherheitspersonals unverzüglich Folge leisten.

Während einer Evakuation ist der Aufenthalt innerhalb des Burgareals nicht gestattet.

Der Zutritt darf erst wieder erfolgen, wenn die Organisation oder zuständige Behörde das Areal ausdrücklich freigibt.

12. Hausordnung Castello di Mesocco

Das Castello di Mesocco ist eine historische Anlage und entsprechend respektvoll zu behandeln.

Innerhalb der Burg bestehen abgesperrte Bereiche und Zonen mit Zutrittsverbot.

Das Besteigen, Beklettern oder Übersteigen von Mauern, Ruinen, Absperrungen und anderen historischen Bauteilen ist strengstens verboten.

Sicherheitsabsperrungen und Zutrittsverbote sind verbindlich.

Besucher, die diese Regeln missachten oder sich selbst oder andere gefährden, können unverzüglich vom Veranstaltungsgelände ausgeschlossen werden.

Wer entgegen ausdrücklichen Sicherheitshinweisen Mauern, Ruinen oder andere gesperrte Bereiche besteigt, handelt auf eigenes Risiko. Die Haftung des Veranstalters für eigenes vorsätzliches oder grobfahrlässiges Verhalten bleibt zwingend vorbehalten. Ein vorgängiger Ausschluss der Haftung für Vorsatz oder grobe Fahrlässigkeit wäre nach Schweizer Recht nicht wirksam.

Rechtlicher Hinweis: Art. 100 OR - <https://www.fedlex.admin.ch/>

13. Sachbeschädigungen

Jegliche vorsätzliche oder fahrlässige Beschädigung der Burganlage, der historischen Mauern, sanitären Anlagen, Eventtechnik, Sicherheitsanlagen, Dekoration, Campinginfrastruktur oder anderer Einrichtungen ist untersagt.

Verursacher können für sämtliche entstandenen Schäden haftbar gemacht werden.

Sachbeschädigungen können zudem den sofortigen Ausschluss von der Veranstaltung und eine Meldung bzw. Anzeige bei den zuständigen Behörden oder der Polizei zur Folge haben.

Dies gilt insbesondere auch für die von der wevent.gmbh bereitgestellten oder gemieteten sanitären Anlagen.

14. Übernachten in der Burg

Das Castello di Mesocco ist kein Schlaf- oder Campingplatz.

Das Aufstellen von Zelten, Schlafunterlagen, Campingausrüstung oder vergleichbaren Einrichtungen innerhalb der Burg ist nicht erlaubt.

Während der nächtlichen Dancefloor-Pause dürfen sich Besucher im dafür freigegebenen Bereich der Burg aufhalten.

Das bedeutet jedoch ausdrücklich nicht, dass innerhalb der Burg übernachtet werden darf.

Schlafende Gäste können durch das Sicherheitspersonal aufgefordert werden, das Burgareal zu verlassen und sich zu ihrer organisierten Unterkunft bzw. zur vorgesehenen Camping- oder Tent Zone zu begeben.

15. Camping- und Tent Zone Soazza

Camping und Übernachtung erfolgen ausserhalb der Burg in der dafür vorgesehenen Zone in Soazza.

Camping ist nicht automatisch im Eintrittsticket enthalten.

Für einen Camper ist ein separates Camper Ticket für CHF 25.- erforderlich.

Für einen Zeltplatz ist ein separates Tent Ticket für CHF 12.- erforderlich.

Camper- und Tent Tickets können ausschliesslich in Verbindung mit einem gültigen Weekend Pass genutzt werden.

Ein Saturday Ticket oder Sunday Ticket berechtigt nicht zum Erwerb bzw. zur Nutzung eines Camper- oder Tent Tickets.

Ein Tent Ticket berechtigt zur Nutzung einer Zeltfläche für ein Zelt mit maximal 4 x 4 Metern Grundfläche.

Die Zahl der Personen innerhalb dieses Zelttes richtet sich nach der verantwortbaren Zeltgrösse. Alle Festivalbesucher müssen unabhängig davon über den jeweils erforderlichen gültigen Eintritt verfügen.

16. Parkieren

Fahrzeuge dürfen ausschliesslich auf den offiziell vorgesehenen und ausgeschilderten Parkflächen abgestellt werden.

Die wevent.gmbh stellt für Festivalgäste entsprechend gekennzeichnete Parkmöglichkeiten zur Verfügung, solange Kapazitäten vorhanden sind.

Sind diese Parkplätze belegt, ist der Fahrzeughalter selbst dafür verantwortlich, einen legalen öffentlichen Parkplatz zu finden.

Wildes oder ungeregeltes Parkieren ausserhalb zugelassener bzw. markierter Flächen ist verboten.

Widerrechtlich abgestellte Fahrzeuge können durch die zuständigen Behörden gebüsst und/oder auf Kosten des Fahrzeughalters abgeschleppt werden.

17. Shuttle Service

Ein Shuttle Service wird insbesondere zu Zeiten angeboten, zu denen der öffentliche Verkehr keine geeignete Verbindung mehr zur Verfügung stellt.

Die konkreten Betriebszeiten werden durch den Veranstalter kommuniziert.

Der Preis beträgt CHF 5.- pro Person und Fahrt.

Für den Shuttle Service ist die Zahlung ausschliesslich über TWINT möglich.

Ein Anspruch auf jederzeitige Beförderung oder einen permanenten Shuttle-Betrieb besteht nicht.

18. Alkohol und illegale Substanzen

Der Besitz, Handel und Konsum illegaler Substanzen unterliegt dem geltenden Schweizer Recht.

Die wevent.gmbh toleriert keine illegalen Aktivitäten auf dem Veranstaltungsgelände.

Besucher tragen die Verantwortung für ihr eigenes Verhalten und ihren Konsum.

Eine Alkoholisierung oder ein Einfluss anderer Substanzen entbindet eine Person nicht von ihrer persönlichen Verantwortung und den geltenden gesetzlichen Vorschriften.

Stark alkoholisierte oder anderweitig auffällige Personen können vom weiteren Ausschank alkoholischer Getränke ausgeschlossen werden.

Das Barpersonal ist ausdrücklich berechtigt, die Abgabe alkoholischer Getränke zu verweigern.

Trinkwasser wird weiterhin angeboten.

Bei erheblicher Selbst- oder Fremdgefährdung kann das Sicherheitspersonal weitere Massnahmen ergreifen und gegebenenfalls medizinische Hilfe oder die zuständigen Behörden beiziehen.

19. Gewalt, Rassismus, Sexismus und Belästigung

SECRET CASTLE steht für einen respektvollen Umgang miteinander.

Gewalt, Drohungen, sexuelle Belästigung, rassistisches, sexistisches, diskriminierendes oder anderweitig menschenverachtendes Verhalten werden nicht toleriert.

Das Sicherheitspersonal kann Personen bei entsprechenden Vorfällen unverzüglich und ohne Rückerstattung des Ticketpreises vom Festival ausschliessen.

Bei strafrechtlich relevantem Verhalten kann die Polizei beigezogen bzw. Anzeige erstattet werden.

20. Ausschluss vom Festival

Besucher können insbesondere bei folgenden Verstössen vom Festival ausgeschlossen werden:

Verstösse gegen Sicherheitsanweisungen, Betreten von Sperrzonen, Besteigen der Burgmauern, Gewalt oder Drohungen, Belästigung anderer Personen, erhebliche Alkoholisierung mit Selbst- oder Fremdgefährdung, illegale Aktivitäten, Sachbeschädigung, rassistisches oder sexistisches Verhalten oder wiederholte Missachtung der Anweisungen von Organisation und Sicherheitspersonal.

Ein berechtigter Ausschluss begründet keinen Anspruch auf Rückerstattung des Ticketpreises.

21. Verbotene Gegenstände

Das Mitführen gefährlicher oder gesetzlich verbotener Gegenstände ist untersagt.

Dazu gehören insbesondere Waffen, gefährliche Gegenstände, Feuerwerkskörper und andere pyrotechnische Gegenstände.

Offenes Feuer sowie nicht bewilligte Feuerstellen sind ebenfalls untersagt.

Drohnen dürfen ohne ausdrückliche vorherige Genehmigung des Veranstalters und gegebenenfalls der zuständigen Behörden nicht betrieben werden.

Eigene leistungsstarke Soundsysteme dürfen nicht auf das Veranstaltungs- oder Campingareal mitgebracht bzw. betrieben werden.

22. Eigenverantwortung und Haftung

Jeder Besucher nimmt auf eigene Verantwortung an der Veranstaltung teil und hat sein Verhalten den örtlichen Gegebenheiten, Wetterbedingungen, Sicherheitsbestimmungen und persönlichen Fähigkeiten anzupassen.

Der Veranstalter haftet insbesondere nicht für Schäden, die ausschliesslich durch eigenverantwortliches Risikoverhalten, Missachtung von Sicherheitsanweisungen, rechtswidriges Verhalten, illegalen Drogenkonsum, übermässigen Alkoholkonsum oder vorsätzliches bzw. fahrlässiges Verhalten des betroffenen Besuchers selbst verursacht werden, soweit ein solcher Haftungsausschluss gesetzlich zulässig ist.

Für Verlust, Diebstahl oder Beschädigung persönlicher Gegenstände übernimmt die wevent.gmbh nur im Rahmen der zwingenden gesetzlichen Haftungsbestimmungen Verantwortung.

Die Haftung für vorsätzlich oder grobfahrlässig durch die wevent.gmbh verursachte Schäden wird nicht ausgeschlossen. Art. 100 OR lässt einen vorgängigen Ausschluss der Haftung für Vorsatz und grobe Fahrlässigkeit nicht zu.

Rechtlicher Hinweis: Art. 100 OR - <https://www.fedlex.admin.ch/>

23. Foto- und Videoaufnahmen

Während SECRET CASTLE werden Foto- und Videoaufnahmen zur Dokumentation und Kommunikation der Veranstaltung erstellt.

Diese können insbesondere auf den Websites und Social-Media-Kanälen von The Flying Mystic bzw. wevent.gmbh sowie für die Kommunikation zukünftiger Veranstaltungen eingesetzt werden.

Besucher, die nicht erkennbar veröffentlicht werden möchten, werden gebeten, dies gegenüber der Organisation bzw. dem Foto-/Videoteam mitzuteilen.

Wurde eine klar erkennbare Aufnahme einer Person veröffentlicht und wünscht diese Person die Entfernung, kann sie sich an den Veranstalter wenden. Die wevent.gmbh wird die betreffende Aufnahme auf den von ihr kontrollierten Kanälen soweit möglich entfernen.

Für gezielte Einzelporträts oder vergleichbare Aufnahmen empfiehlt sich eine separate Zustimmung. Der Eidgenössische Datenschutz- und Öffentlichkeitsbeauftragte weist darauf hin, dass jede Person grundsätzlich ein Recht am eigenen Bild besitzt und bei erkennbaren Personen datenschutzrechtliche Anforderungen zu beachten sind.

24. Änderungen aus Sicherheits- und Behördenanforderungen

Aufgrund der besonderen Lage und historischen Beschaffenheit des Castello di Mesocco kann der Veranstalter organisatorische Regelungen auch kurzfristig anpassen, wenn dies aufgrund von Behördenauflagen, Wetterentwicklung, Sicherheitsbeurteilungen oder zum Schutz von Besuchern, Mitarbeitern oder der historischen Anlage erforderlich ist.

Dazu können insbesondere Änderungen bei Zugängen, Sperrzonen, Betriebszeiten einzelner Bereiche, Verkehrsführung, Shuttle-Betrieb und Sicherheitsmassnahmen gehören.

25. Salvatorische Bestimmung

Sollte eine einzelne Bestimmung dieser AGB unwirksam oder nicht durchsetzbar sein, bleiben die übrigen Bestimmungen grundsätzlich davon unberührt.

Zwingende gesetzliche Vorschriften gehen diesen AGB in jedem Fall vor.

26. Anwendbares Recht

Für das Vertragsverhältnis gilt Schweizer Recht.

Zwingende gesetzliche Gerichtsstände, insbesondere solche zugunsten von Konsumenten, bleiben vorbehalten.

Veranstalter:

wevent.gmbh

SECRET CASTLE - The Flying Mystic

Schweiz